

KUALITI

EDISI OKTOBER - DISEMBER 2023



- Majlis Kemuncak Bulan Inovasi dan Kualiti UiTM 2023

- Lawatan Penandaarasan dari Indonesia

eISSN 2976-2596



Isi Kandungan

1**Prakata**

Penolong Naib Canselor Institut Kualiti dan Pengembangan Ilmu (InQKA)

2**Nota Editor**

Ketua Editor KUALITI

3**Majlis Kemuncak Bulan Inovasi dan Kualiti
UiTM 2023****6****Pelaporan Dapatan Penilaian *Integrated Quality
Management System (iQMS) :*
*Area 4 (Continual Quality Improvement and Sustainability)*****12****Pembentangan Akhir Anugerah Kualiti Naib Canselor
(AKNC)****14****Majlis Sanjungan Budi Kilauan Bakti****15*****Integrated Quality Management System (iQMS)***
Oktober - Disember 2023**17****Program Latihan Pegawai Kualiti UiTM (LPQ)**

18

Bengkel Pengukuhan Pakar Rujuk Kumpulan Inovatif & Kreatif (KIK) UiTM

19

Webinar Open Distance Learning (ODL)

20

Solidariti Palestin

21

Sesi Penjurian Pertandingan Iqra' Corner

22

Webinar Pengiktirafan Program Akademik oleh *Asean University Network-Quality Assurance (AUN-QA)*

23

Program Bacaan Yasin

24

Lawatan Penandaarasan Telkom Universiti

25

Lawatan Rasmi Universitas Gadjah Mada

26

Redaksi



Disediakan oleh : Puan Habibah Hamzah

Pembentangan Akhir Anugerah Kualiti Naib Canselor (AKNC)

Majlis Pembentangan Akhir Anugerah Kualiti Naib Canselor (AKNC) 2023 anjuran Institut Kualiti dan Pengembangan Ilmu (InQKA) telah diadakan pada 5 Oktober 2023.

Majlis bertempat di Anjung Seri Budiman itu antara lainnya bertujuan sebagai platform perkongsian amalan terbaik dari Pusat Tanggungjawab (PTJ) terpilih di dalam UiTM. Pada kali ini sebanyak 14 PTJ telah terpilih sebagai finalis dan telah membuat pembentangan.



Setiap PTJ diberi masa selama 15 minit untuk membuat pembentangan yang memfokuskan kepada bidang tumpuan yang dipilih serta aktiviti dan pencapaian yang berkaitan sepanjang tahun 2022.

Ia kemudiannya diikuti dengan 10 minit sesi soal jawab bersama juri. Penilaian adalah dibuat berdasarkan tiga kriteria iaitu proses, hasil dan pembentangan. Ia juga berdasarkan kepada elemen A-D-L-I (*Approach, Deployment, Learning, Integration*) dan Le-T-C-I (*Level, Trend, Comparison/Benchmark, Importance*).

5 Panel

Seramai lima orang panel yang terlibat dalam penjurian iaitu:

- YBhg. Prof. Datuk Dr. Hajah Roziah Mohd Janor (Ketua juri)
- YBhg. Prof. Dr. Norazah Abd Rahman, Timbalan Naib Canselor Penyelidikan dan Inovasi
- YBhg. Prof. Datuk Dr. Mizan Hitam, Penolong Naib Canselor Institut Kepimpinan & Pembangunan (ILD)
- YBhg. Prof. Madya Ir. Dr. Juliana Johari, Penolong Naib Canselor Infostruktur, Jabatan Infostruktur (PPII)
- YBhg. Prof. Dr. Shahrizan Zainal Abidin, Penolong Naib Canselor (Pengantarabangsaan), UiTM Global



Pembentangan sesi pagi dimulakan dengan Institut Pendidikan Berterusan dan Pengajian Profesional (iCEPS) oleh Prof. Datuk Dr. Azizul Halim Yahya.

Ini diikuti oleh Fakulti Pendidikan, Fakulti Farmasi, Kolej Pengajian Kejuruteraan, UiTM Cawangan Kedah, Perpustakaan Tun Abdul Razak (PTAR) dan UiTM Cawangan Pulau Pinang.

Pada sesi petang pula, pembentangan telah dibuat oleh Pejabat Pendaftar, UiTM Cawangan Sarawak, Pejabat Bendahari, UiTM Cawangan Perak, Fakulti Sains Kesihatan, Fakulti Sains Gunaan dan Kolej Pengajian Alam Bina.

Dalam ulasan ketua juri di akhir sesi, beliau sangat berpuas hati dengan pembentangan yang dibuat oleh semua finalis.

Beliau juga berharap agar semua PTJ dapat mengambil *best practice* yang dibentangkan oleh semua PTJ. Beliau juga berharap agar Majlis Anugerah Kualiti Naib Canselor (AKNC) diteruskan pada masa hadapan.



KUALITI

EDISI OKTOBER - DISEMBER 2023

HAK CIPTA DAN PENAFIAN

KUALITI adalah hak milik Institut Kualiti dan Pengembangan Ilmu (InQKA), Universiti Teknologi MARA (UiTM), Shah Alam, Selangor. Segala informasi adalah benar dan tepat semasa penerbitan. Tiada organisasi atau mana-mana pihak boleh menyalin atau menghasilkan semula kandungan dalam majalah atau mana-mana bahagian dalam penerbitan ini tanpa kebenaran bertulis daripada panel editor dan pengarang.

ALAMAT:

Institut Kualiti dan Pengembangan Ilmu (InQKA),
Aras 5, Blok A, Bangunan Akademik 2,
Universiti Teknologi MARA, Jalan Ilmu 1/1,
40450, Shah Alam,
Selangor

